

OFFRE D'EMPLOI

La Municipalité du Canton de Potton recherche des candidats pour combler le poste suivant :

MARCHÉ PUBLIC DE MANSONVILLE

Assistant(e) au marché public

La Municipalité de Canton de Potton recrute un(e) assistant(e) au marché public, qui se tiendra cette année tous les samedis, du 21 mai au 9 octobre 2022, de 8h00 à 13h00.

Les tâches comprennent le montage et le démontage partiel du site, l'assistance aux opérations du marché et l'accueil des visiteurs à la grange ronde.

Le candidat doit être âgé d'au moins 16 ans et être capable de soulever des charges de 30 livres. L'accès à un véhicule est un atout.

Taux horaire : 17,37\$

**Faire parvenir votre candidature en indiquant pour quel emploi vous postulez
aux coordonnées suivantes :**

Municipalité du Canton de Potton
À l'attention de : René Vachon
2, rue Vale Perkins, C.P. 330, Mansonville (Québec) J0E 1X0
Téléphone : 450-292-3313 Télécopieur : 450-292-5555 Courriel : adjoint@potton.ca

Seuls les candidats retenus seront contactés.



TEMPORARY EMPLOYMENT OFFER

The Municipality of the Township of Potton is seeking candidates to fill the following position :

MANSONVILLE PUBLIC MARKET

Attendant for the Public Market

The Municipality of the Township of Potton is recruiting for a Market Assistant for this year's Public Market, which will be held every Saturday from May 21 to October 9, 2022, from 8:00 am to 1:00 pm.

Duties include setting up and partially dismantling the site, assisting with market operations, and welcoming visitors to the Round Barn.

Applicant must be at least 16 years old and able to lift 30 pounds.
Access to a vehicle is an asset.

Salary : 17,37\$ per hour

Please submit your candidacy and indicate which position you are applying for to the following address:

Municipality of the Township of Potton
Attention: René Vachon
2, rue Vale Perkins, C.P. 330, Mansonville (Québec) J0E 1X0
Telephone: 450-292-3313 Fax: 450-292-5555 Email: adjoint@potton.ca

Only selected candidates will be contacted.